
Zápis z jednání zastupitelstva Obce Kořenov konaného dne 18.11.2020 

v zasedací místnosti Obecního úřadu v Kořenově od 16,00 hod 
 

Přítomno 9 zastupitelů: Luboš Marek, Stanislav Pelc, Petr Kučera, Tibor Hanzlík, Roman 

Čermák, Ladislav Rösler, Vlastimil Plecháč, Mgr. Lenka Lipská, Libor Masařík 

Hosté: dle presenční listiny 

Zapisovatelka: Petra Slavíková 

Ověřovatelé zápisu: Libor Masařík, Tibor Hanzlík 

 

Program jednání:  1. pozemkové záležitosti 

   2. kontrola zápisu a usnesení 

   3. různé 

   4. připomínky zastupitelů 

Hlasování: 9 x ano 

 

1. Pozemkové záležitosti 

 

1.1. Změna územního plánu č. 2 

Zastupitelům byl předložen obsah změny č. 2 územního plánu Kořenova 

1) Zrušit rezervu  R1 na ppč. 185/3 a 185/6 k.ú. Příchovice u Kořenova 

2) Zrušit plochu R Z6  na  ppč. 240/5 k.ú. Rejdice,  vymezit  plochu jako součást 

nezastavěného území ve funkčním využití  „Plochy smíšené nezastavěného území – přírodní, 

zemědělské (NS)“. 

3) Doplnit do tex. části, kap.  „Vymezení pojmů“ -  Minimální výměra pro vymezování 

stavebního pozemku – představuje minimální přípustnou výměru stavebního pozemku pro 

umístění hlavní stavby - za AOPK ČR ano za podmínky, že bude stanoveno, že nejen pro 

umístění nové hlavní stavby, ale i pro stávající hlavní stavbu (cílem je nezahušťovat zástavbu) 

4) Prověřit/upravit   koridor  LBK 30  v části u  ppč. 3255/2 k.ú. Příchovice u Kořenova 

5) Prověřit změnu funkčního využití, tj.  plochou přestavby, a to ze současného způsobu 

využití „Smíšené obytné – rekreační (SR)“ na skutečný způsob využití „Občanské vybavení – 

komerční zařízení malá a střední (OM)“ včetně části  plochy dle přiložené situace  ppč. 236/8  

k.ú. Rejdice (ve stejném funkčním využití jako stávající penzion „U pašeráka“) a to z 

nezastavitelné plochy ve funkčním využití „Smíšené nezastavěného území – přírodní, 

zemědělské (NS)“ na  „Občanské vybavení – komerční zařízení malá a střední (OM)“  

6) Upravit zastavěné území dle skutečného stavu v území, t.j. severozápadní část plochy 

na ppč. 245 k.ú. Rejdice vymezit do  nezastavěného území ve funkční využití „Plochy 

smíšené nezastavěného území – přírodní, zemědělské (NS)“ a v této souvislosti upravit  část 

plochy  ppč.  242/1  k.ú. Rejdice (geometrický plán se zaměřením stávající stavby) do 

zastavěného území ve funkčním využití „Smíšené obytné – rekreační (SR)“  . 

7) Upravit zastavitelné území na ppč. 537 k.ú. Příchovice u Kořenova 

8) Do textové části doplnit nepřípustné stavby typu hotových výrobků splňujících funkci 

stavby typu mobilních domů, maringotek, stavebních buněk apod. 

K hlasování je předložen návrh podnětu k pořízení Změny č. 2 Územního plánu Kořenov dle 

předloženého obsahu (body 1 až 8) 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.2. Žádost J.Š., Kořenov, kterému byl schválen prodej pozemků pod stavbou kůlny žádá o 

schválení prodeje pro SJM J. a V. Š., Kořenov. 

K hlasování je předložen prodej části pozemku ppč. 1085/5 označeném dle geometrického 

plánu č. 1390-2664/2020 jako ppč. 1085/8 a část ppč. 1087/1 označeném stejným 



geometrickým plánem jako ppč. 1087/18 vše v k.ú. Polubný SJM V. a J. Šťávových, Kořenov 

za cenu 50,-Kč/m2 pro místního občana. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.3. Petra Slavíková informuje o stanovení ceny prodeje pozemků ppč. 162 a 164 v k.ú. 

Polubný dle zastavitelnosti pozemků, kde došlo k pochybení, pozemek ppč. 164 k.ú. Polubný 

není stavební.  

K hlasování je předložen návrh prodeje pozemků ppč. 162 a ppč. 164 S.E., Polubný za cenu 

6,- Kč za m2 pro místního občana. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.4. Žádost D.B., Příchovice o koupi části pozemku ppč. 200/9 dle geometrického plánu č. 

725-238/2020 jako ppč. 200/10 k.ú. Příchovice u Kořenova pro stavbu rodinného domu dle 

podmínek obce. 

Petra Slavíková informuje, že byla doručena žádost J.R., Praha o odkoupení tohoto pozemku a 

části pozemku ppč. 227/2 k.ú. Příchovice u Kořenova dle schváleného záměru.  

Stanislav Pelc sděluje, že vyřídil několik dotazů na prodej a sdělil volajícím, že obec má své 

podmínky pro prodej a nyní preferuje trvalé bydlení v obci. 

K hlasování je předložen prodej části pozemku ppč. 200/9 dle geometrického plánu č. 725-

238/2020 jako ppč. 200/10 k.ú. Příchovice u Kořenova pro stavbu rodinného domu dle 

podmínek obce za cenu 150,- Kč /m2 s přičtením 2 mil. Kč uznaným závazkem D.B., 

Příchovice. 

Hlasování: 9 x ano 

K hlasování je předložen prodej části pozemku ppč. 200/9  a části pozemku ppč. 227/2 v k.ú. 

Příchovice u Kořenova J.R., Praha 

Hlasování: 9 x ne 

 

1.5. Žádost manželů P. a Š. H., Opatovice nad Labem o koupi pozemků ppč. 1071/1, ppč. 

1071/2 a ppč. 1071/14 v k.ú. Polubný pro stavbu rodinného domu dle podmínek obce. 

Luboš Marek souhlasí se stanovením ceny 1000 Kč za m2 s podmínkou trvalého pobytu 

rodiny před podpisem smlouvy. 

K hlasování je předložen návrh prodeje pozemků ppč. 1071/1, ppč. 1071/2 a ppč. 1071/14 

v k.ú. Polubný za cenu 1000 Kč/m2 SJM P.a Š. H., Opatovice nad Labem s podmínkou 

přihlášení k trvalému pobytu celé rodiny v obci.  

Hlasování: 8 x ano, Roman Čermák proti 

 

1.6. Žádost J.J. a L.J., Kořenov o odkoupení pozemků ppč. 2925/1 a 2924 k.ú. Polubný 

vedených jako ostatní komunikace těsně sousedící s jejich pozemky.  

Luboš Marek se domnívá, že cesty by se prodávat neměly. 

K hlasování je předložen záměr prodeje pozemků ppč. 2925/1 a 2924 k.ú. Polubný 

Hlasování: 8 x ne, Tibor Hanzlík se zdržel 

 

1.7. Žádost SDH Černá Říčka o prodej pozemku ppč. 1326 k.ú. Desná III o výměře 35 m2 

navazující na pozemky v jejich vlastnictví. 

Luboš Marek sděluje, že pozemek je malý a nenavazuje na žádné další obecní pozemky. Petra 

Slavíková informuje o vysoce vzrostlých stromech na tomto pozemku.  

K hlasování je předložen záměr prodeje pozemku ppč. 1326 k.ú. Desná III 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.8. Žádost V.Ch., Praha o prodej pozemku ppč. 179/1 k.ú. Polubný. 



Luboš Marek navrhuje, aby pozemek zůstal obecní. Stanislav Pelc informuje, že parkoviště 

v jeho horní části je potřeba zachovat, aby zde mohli parkovat okolní vlastníci. Petra 

Slavíková informuje, že došlo k závozu hlínou, jelikož zde byl navážen odpad ze zahrad a 

okraj byl velmi nestabilní a nebezpečný a sousedící objekt byl vystaven zápachu z tlejících 

travin či hub.  

K hlasování je předložen záměr prodeje pozemku ppč. 179/1 k.ú. Polubný 

Hlasování: 9 x ne 

 

1.9. Dříve odložená žádost Z.J., Příchovice o prodej pozemku ppč. 537 v k.ú. Příchovice u 

Kořenova. Žádost byla odložena do doby stanoviska úřadu územního plánování k možnosti 

výstavby dalšího rodinného domu. Stanovisko bylo vydáno s negativním výsledkem. 

Luboš Marek navrhuje, aby se část pozemku vyjmula z využití pro stavbu a do té doby 

neprodávat. Vlastimil Plecháč souhlasí s prodejem, až bude pozemek nestavební. Stanislav 

Pelc navrhuje zkonzultovat, zda jde změnu zanést do změny č. 2 a jestli je to možné do 

nestavební plochy převést.  

K hlasování je předložen návrh odložení jednání o prodeji pozemku ppč. 537 k.ú. Příchovice 

u Kořenova do doby převedení části plochy stavební v plochu nestavební. 

Hlasování: 9  x ano 

 

1.10. Žádost J.Z., Příchovice o převod nájemní smlouvy na část pozemku ppč. 176 k.ú. 

Příchovice u Kořenova na dceru P.P., Příchovice. Jedná se o zahrádku. 

K hlasování je předložen návrh uzavření nájemní smlouvy s P.P. na část pozemku ppč. 176 

v k.ú. Příchovice u Kořenova za podmínek původní nájemní smlouvy s J.Z., Příchovice. 

Hlasování: 9 x ano 

 

1.11. Návrh společnosti KatroServis s.r.o., Semily na pronájem pozemku ppč. 1505/1 k.ú. 

Polubný pro umístění anténního přijímače. 

Luboš Marek informuje, že to je společnost přebírající zařízení kabelové televize a anténní 

stožár stojí na tomto pozemku, jelikož je to pro lidi, souhlasí s cenou 1,- Kč ročně. 

K hlasování je předložen návrh uzavření nájemní smlouvy na pozemek ppč. 1505/1 k.ú. 

Polubný se společností KATRO SERVIS spol. s r.o. za cenu 1,- Kč ročně.  

Hlasování: 9 x ano 

Stanislav Pelc sděluje, že společnost v současné době obesílá uživatele kabelové televize 

s nabídkou uzavírání smluv od 1.ledna. 

 

2. Kontrola zápisu a usnesení 

Bez připomínek 

 

3. Různé 

 

3.1.  Návrh rozpočtu na rok 2021 

Stanislav Pelc informuje, že je zastupitelům předložen návrh rozpočtu, kde jsou zahrnuty 

nejdůležitější investice jako most na Jizerce, přívod kanalizace do Rejdického potoka, opravy 

komunikací, počítá s čerpáním rezervy 10 mil. Kč. V případě návrhů je možné prodiskutovat 

s paní účetní.  

 

3.2. Odkup bývalé benzínové stanice 

Obec jako vlastník pozemku pod stanicí byla oslovena, zda nemá zájem o odkup benzínové 

stanice za symbolickou cenu. Stanislav Pelc navrhuje odkup za 1 Kč s tím, že odstranění 

stavby bylo předběžně odhadnuto na 185 tis. Kč s DPH. Luboš Marek se domnívá, že kdyby 

se nechalo odstranění na vlastníku, který je v insolvenci, znamenalo by to možná i 10 – 15 let 



chátrání. V současné době nabízený prodej budovy realitní kanceláří je neprodejný, protože 

obec pozemek pod budovou nepronajme a dříve odsouhlasený požadavek na odstranění 

stavby by byl naplněn. Stanislav Pelc se domnívá, že zprovoznění stanice je marná investice 

vzhledem k cenám v okolí, dříve měla pumpa uplatnění zejména pro LPG. Vlastimil Plecháč 

navrhuje odkoupení, aby pozemek byl v pořádku. Stanislav Pelc se domnívá, že kancelář je 

vlastně stavební buňka, která by se ještě dala prodat. Luboš Marek sděluje, že odstranění 

může probíhat i rozprodáním. 

K hlasování je předložen návrh odkoupení budovy bývalé benzínové stanice čp. 934 na stpč. 

1380 s příslušenstvím v k.ú. Polubný za cenu 1,- Kč 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.3. Stanislav Pelc informuje o doručených 3 nabídkách na nová vrata pro garáže u 

Obecního úřadu a navržených cenách. Luboš Marek sděluje, že se jedná o průmyslová vrata. 

Roman Čermák připomíná nutnost ručního pohonu v případě výpadku proudu, Luboš Marek 

potvrzuje, že tato podmínka byla v poptávce zadána.  

K hlasování je předložen návrh zadání výměny vrat garáží a dílen u Obecního úřadu firmě 

s nejlevnější nabídkou Azet Group s.r.o. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.4. ČOV Příchovice 

Stanislav Pelc předkládá odhad nákladů od Ekony spol. s r.o.  na přestavbu ČOV Příchovice 

ve výši 13,5 mil. Kč, předpoklad 252 tis. Kč za projektovou dokumentaci k územnímu řízení, 

které je nutné mít vyřízení pro podání žádosti o dotace. Luboš Marek konstatuje, že všichni 

vědí, v jakém je čistírna stavu, musí se ihned začít s realizací. Stanislav Pelc sděluje, že 

projekt je nutný, musí se zadat.  

K hlasování je předložen návrh zadání projektu pro územní řízení na rekonstrukci čistírny 

odpadních vod v Příchovicích firmě Ekona spol. s r.o. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.5. Stanislav Pelc navrhuje zakoupení nového parkovacího automatu na parkoviště u 

kravína, který by přijímal platby kartou a bankovkami. Starý automat by se ponechal buď na 

nové místo, nebo na díly. Vlastimil Plecháč navrhuje rovnou rozmyslet úpravu celého 

parkoviště. Stanislav Pelc sděluje, že automat lze stěhovat, v případě nových úprav parkoviště 

jej lze přemístit. Nabízená cena je 190 tis. Kč, Stanislav Pelc sděluje, že na parkovišti pro 

Štěpánku je vysoký obrat.  

K hlasování je předložen návrh nákupu parkovacího automatu na parkoviště u kravína 

Příchovice za cenu 190 tis. Kč. 

Hlasování: 9 x ano 

 

3.6. Stanislav Pelc informuje, že i letošní rok budou vypláceny finanční dary jako odměny 

občanům pečujících o obec či její občany. Seznam je stejný jako v minulém roce a nabádá 

zastupitele, zda o někom dalším vědí, aby seznam v prosinci doplnili.  

 

4.  Připomínky zastupitelů 

 

4.1. Ladislav Rösler upozorňuje na stavební suť složenou u penzionu u kostela 

v Polubném, je to nepořádek a spousta stavebního odpadu. J.F. sděluje, že nabízel likvidaci za 

60 tis. Kč a vlastník ji odmítl. Vlastimil Plecháč se uvažuje, že je vlastníkovi zatěžko dát 60 

tis. Kč, pochybuje o splnění podmínky úpravy místa pro parkování. Luboš Marek sděluje, že 

bude vlastníkovi zaslána výzva k vyklizení.  

 



4.2. Roman Čermák informuje, že byl na hřbitově v Příchovicích a je velice rád, že se o 

hřbitov stará D.B., všechno bylo vysečené a uklizené, pochvala je na místě. Vlastimil Plecháč 

souhlasí a informuje, že byla vhodně provedena úprava rododendronů. 

 

4.3. Mgr. Lenka Lipská se domnívá, že se mnoho věcí povedlo, viditelnou je kaplička a její 

okolí v porovnání např. s hřbitovem v Šumburku. Stanislav Pelc informuje, že nová brána u 

vstupu ke kapličce bude na zimu demontována. Mgr. Lenka Lipská dále chválí místo u 

panenky Marie. Vlastimil Plecháč informuje, že byly vykáceny stromy, které do poslední 

chvíle bránil, ale po skácení bylo vidět, že jsou vyhnilé. Mgr. Lenka Lipská věří, že i úpravy u 

školy dobře dopadnou a zda jsou zahrnuty do rozpočtu. Stanislav Pelc informuje, že obec 

obdržela levnější nabídku na fasádu školky a v rozpočtu je zahrnutá. J.F. informuje, že při 

výkopu nebylo počítáno s kanalizací. Roman Čermák se domnívá, že až při současných 

deštích se projevilo, kolik vody se za školou drží. Vlastimil Plecháč se dotazuje na vtok vody 

do sklepa. Mgr. Lenka Lipská sděluje, že sklep je pouze kotelna a tam voda není. Vlhko je 

v přízemním skladu a chodbě k zadnímu vchodu. J.F. informuje, že přístavby realizované 

v minulosti zasypaly odvětrávací vývody. Vlastimil Plecháč sděluje, že přisypáváním se 

povrch naklonil tak, že voda stékala právě ke vchodu. Dotazuje se na úpravy u pomníčku. 

Mgr. Lenka Lipská informuje, že budou odstraněny nálety, zvýrazní se pomník a stálo by za 

to jej opískovat. Stanislav Pelc připomíná umístění mírového monumentu ve spolupráci 

s polskou školou, která jej již instalovala. Mgr. Lenka Lipská navrhuje umístění kamene 

s destičkami. Mgr. Lenka Lipská děkuje za poskytnutí ozónovače do školy, jelikož dnešního 

dne započala výuka a tímto přístrojem byl interiér vyčištěn.  

4.3.1. Mgr. Lenka Lipská navrhuje odměnu Luboši Markovi ve výši dvojnásobku jeho 

měsíční odměny starosty za úspěšné čerpání dotačních fondů pro obec 

Hlasování: 8 x ano, Luboš Marek se zdržel 

4.3.2. Mgr. Lenka Lipská navrhuje odměnu Stanislavu Pelcovi ve výši dvojnásobku jeho 

měsíční odměny místostarosty za úspěšné čerpání dotačních fondů pro obec. 

Hlasování: 7 x ano, Stanislav Pelc zdržel, Roman Čermák proti 

 

4.4. Mgr. Lenka Lipská děkuje Romanu Čermákovi za práci u školy v době volna. Roman 

Čermák se domnívá, že poděkování si spíše zaslouží Vlastimil Plecháč, který dělá práci za 

jiné.  

 

4.5. Vlastimil Plecháč kvituje nákup ozónovače. Luboš Marek sděluje, že zakoupil dva 

přístroje. Vlastimil Plecháč informuje, že v restauraci zapínali přístroj každý den na hodinu po 

skončení směny. Petr Kučera informuje, že je nutné pouštět i ve škole každou noc. Luboš 

Marek se domnívá, že by se měl zakoupit ještě jeden pro školu. Dva zakoupené slouží úřadu, 

školce, do svozového vozu a na dům s pečovatelskou službou, přístroje nejsou drahé. 

Vlastimil Plecháč se domnívá, že to má smysl. Luboš Marek sděluje, že při odchodu poslední 

zapíná na nastavený čas a první ráno vyvětrá. Navrhuje objednat ještě jeden pro školu, bude 

se zapínat častěji. Vlastimil Plecháč informuje, že po každodenním používání upadly již 3x 

mosazné konektory. Luboš Marek sděluje, že objednal výrobky, které mají servis ve 

výzkumném ústavu v Praze.  

 

4.6. Tibor Hanzlík se domnívá, že návrhy zastávek zaslané zastupitelům se hodí do 

moderní zástavbu. Vlastimil Plecháč sděluje, že se mu skleněné zastávky líbí, ale musely by 

se omývat. Čelní stěna u nich není. Navrhuje jednu zastávku vyzkoušet. Stanislav Pelc 

navrhuje k zastávce proti obchodu Tesařov.  

 

4.7. Tibor Hanzlík informuje, že u parkoviště Slavie byla dříve zdemolovaná stavba příliš 

u silnice a nyní vystavěná stavba je o něco dál, což považuje za mnohem rozumnější. 



 

4.8. Tibor Hanzlík informuje, že přípojku plynu pro hotel Sport přes park majitel realizovat 

nebude, zvolil vytápění topnými oleji. 

 

4.9. Tibor Hanzlík se dotazuje na výstavbu kanalizace a vodovodu pro novou lokalitu 

plánovaných rodinných domů schválených v úvodu jednání. Stanislav Pelc sděluje, že se 

hledalo nejlepší řešení a nabízí se vedení v kraji cesty na Štěpánku než od otočky autobusu. 

Na projektu se začne pracovat.  

 

4.10. Petr Kučera upozorňuje na množství autovraků u bývalé pošty v Kořenově. Stanislav 

Pelc sděluje, že vraky byly projednány s policií státní i městskou. Obec zjišťuje vlastníky, 

Petr Kučera slibuje, že s vlastníky promluví.  

 

4.11. Vlastimil Plecháč se dotazuje, zda se někdo nepřihlásil k ořezu stromů ke Cutisinu. 

Nyní je vidět, jak jsou ořezy provedeny nevhodně. 

 

4.12. Stanislav Pelc informuje o nutnosti podpisu dodatku smlouvy o dílo s Ing. arch. J.D., 

aby mohl vykonávat projekční činnost pro obec.  

K hlasování je předložen návrh dodatku ke smlouvě o dílo s Ing. arch. J.D. pro výkon 

projekční a architektonické činnosti pro Obec Kořenov 

Hlasování: 9 x ano 

 

4.13. Stanislav Pelc navrhuje k hlasování zadání vizualizaci a projekci objektu hasičské 

zbrojnice Příchovice Ing. arch. J.D. 

Hlasování: 9 x ano 

S přítomnými vznikla diskuse o smyslu funkce obecního architekta a zajištění architektury 

v obci, otevírala se otázka vkusu toho kterého diskutujícího a souhlasu s tou či onou 

architekturou. Luboš Marek ukončil bezvýslednou diskusi s možností diskutovat po skončení 

jednání zastupitelstva.  

 

V 17,54 odchází zastupitel Libor Masařík, počet jednajících zastupitelů klesl na 8. 

 

4.14. Vlastimil Plecháč navrhuje, aby na hřbitovech byly od jara popelnice na tříděný 

odpad. 

 

4.15. Vlastimil Plecháč navrhuje, aby se instalovalo dopravní zrcadlo na křižovatku u čp. 

159 Příchovice a v zatáčce u Čermáků Příchovice. Roman Čermák se domnívá, že do zatáčky 

auta zpomalují. Stanislav Pelc souhlasí se zrcadlem u čp. 159. 

 

4.16. Vlastimil Plecháč informuje, že někteří nebyli pro pomník Miladě Horákové a při 

státním svátku šel k pomníku zapálit svíčku, svítilo tam již dalších 15 svíček, proto považuje 

pomník za smysluplný.  

 

4.17. Vlastimil Plecháč vyjádřil lítost, že v obci není památník věnovaný Burkertovi, neboť 

tací, co to někam dotáhli, tak v jiných obcích mají alespoň tabulku na domě. Uvažuje o ceduli, 

kam by se vepsalo i více lidí z naší obce, cedule by byla u pískovny, kde byly skokanské 

můstky. Tibor Hanzlík navrhuje o těchto osobnostech napsat na web obce. Vlastimil Plecháč 

navrhuje i M.D., který se hodně zasloužil o to, aby kořenovští sportovali.  

 

Tibor Hanzlík, ověřovatel     Libor Masařík, ověřovatel 

    Luboš Marek, starosta 



USNESENÍ 

z jednání zastupitelstva Obce Kořenov ze dne 18.11.2020 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

1.1. podnět k pořízení Změny č. 2 Územního plánu Kořenov dle předloženého obsahu 

č.u. 161/20, 9 x ano 

1.2. prodej části pozemku ppč. 1085/5 označeném dle geometrického plánu č. 1390-

2664/2020 jako ppč. 1085/8 a část ppč. 1087/1 označeném stejným geometrickým 

plánem jako ppč. 1087/18 vše v k.ú. Polubný SJM V. a J. Š., Kořenov za cenu 50,-

Kč/m2 pro místního občana. 

č.u. 162/20, 9 x ano 

1.3. prodeje pozemků ppč. 162 a ppč. 164 S.E., Polubný za cenu 6,- Kč za m2 pro místního 

občana. 

č.u. 163/20, 9 x ano 

1.4. prodej části pozemku ppč. 200/9 dle geometrického plánu č. 725-238/2020 jako ppč. 

200/10 k.ú. Příchovice u Kořenova pro stavbu rodinného domu dle podmínek obce za 

cenu 150,- Kč /m2 s přičtením 2 mil. Kč uznaným závazkem D.B., Příchovice. 

č.u. 164/20, 9 x ano 

1.5. prodeje pozemků ppč. 1071/1, ppč. 1071/2 a ppč. 1071/14 v k.ú. Polubný za cenu 

1000 Kč/m2 SJM P. a Š. H., Opatovice nad Labem s podmínkou přihlášení k trvalému 

pobytu celé rodiny v obci.  

č.u. 165/20, 8 x ano, 1 x ne 

1.7. záměr prodeje pozemku ppč. 1326 k.ú. Desná III 

č.u. 166/20, 9 x ano 

1.9. odložení jednání o prodeji pozemku ppč. 537 k.ú. Příchovice u Kořenova do doby 

převedení části plochy stavební v plochu nestavební. 

č.u. 167/20, 9  x ano 

3.2. odkoupení budovy bývalé benzínové stanice čp. 934 na stpč. 1380 s příslušenstvím 

v k.ú. Polubný za cenu 1,- Kč 

č.u. 168/20, 9 x ano 

3.3. zadání výměny vrat garáží a dílen u Obecního úřadu firmě s nejlevnější nabídkou Azet 

Group s.r.o.  

č.u. 169/20, 9 x ano 

3.4. zadání projektu pro územní řízení na rekonstrukci čistírny odpadních vod 

v Příchovicích firmě Ekona spol. s r.o.   

č.u. 170/20, 9 x ano 

3.5. nákup parkovacího automatu na parkoviště u kravína Příchovice za cenu 190 tis. Kč. 

č.u. 171/20, 9 x ano 

4.3.1. odměnu Luboši Markovi ve výši dvojnásobku jeho měsíční odměny starosty za 

úspěšné čerpání dotačních fondů pro obec 

č.u. 172/20, 8 x ano, 1 x zdržel 

4.3.2. navrhuje odměnu Stanislavu Pelcovi ve výši dvojnásobku jeho měsíční odměny 

místostarosty za úspěšné čerpání dotačních fondů pro obec. 

č.u. 173/20, 7 x ano, 1x zdržel, 1x ne 

4.12. dodatek ke smlouvě o dílo s Ing. arch. J.D. pro výkon projekční a architektonické 

činnosti pro Obec Kořenov 

č.u. 174/20, 9 x ano 

4.13. zadání vizualizace a projekce objektu hasičské zbrojnice Příchovice Ing. arch. J.D. 

č.u. 175/20, 9 x ano 

 

Zastupitelstvo obce doporučuje: 



 

1.10. uzavření nájemní smlouvy s P.P. Příchovice na část pozemku ppč. 176 v k.ú. 

Příchovice u Kořenova za podmínek původní nájemní smlouvy s J.Z., Příchovice. 

č.u. 176/20, 9 x ano 

1.11. uzavření nájemní smlouvy na pozemek ppč. 1505/1 k.ú. Polubný se společností 

KATRO SERVIS spol. s r.o. za cenu 1,- Kč ročně.  

č.u. 177/20, 9 x ano 

 

Zastupitelstvo obce zamítá: 

 

1.4. prodej části pozemku ppč. 200/9  a části pozemku ppč. 227/2 v k.ú. Příchovice u 

Kořenova J.R., Praha 

č.u. 178/20, 9 x ne 

1.6. záměr prodeje pozemků ppč. 2925/1 a 2924 k.ú. Polubný 

č.u. 179/20, 8 x ne, 1x zdržel 

1.8. záměr prodeje pozemku ppč. 179/1 k.ú. Polubný 

č.u. 180/20, 9 x ne 

 

 

 

Luboš Marek, starosta    Stanislav Pelc, místostarosta 

 


